
دیوار کوتاه ورزش
باور کنیم که در استان ما دیواری کوتاه تر از دیوار ورزش وجود
ندارد. در هر مجموعه و دستگاه و نهادی که از امکانات، نیروی
انسانی و فضای ساختمانی کم می آورند ورزش مورد توجه قرار می گیرد

و ضربات کاری و طاقت فرسایی را به سویش حواله می کنند.

ورزش در استان ما غریبه ای بیش نیست. در موردش حرف های زیادی زده
می شود، ساعت ها برای مزیت های آن سخن سر می دهند ولی در عمل
کاری برایش انجام نمی دهند. عادت شده است که در ارتباط با ورزش
شعارهای تند و  پر محتوی بدهیم ولی هیچ وقت برای سربلندی ورزش

برنامه ریزی نکنیم.

مشکل عمده ورزش استان متزلزل بودن جایگاه آن در بین مسئولان است.
اصلا جایگاهی ندارد که متزلزل و پایه هایش لرزان شده باشد.آخرین
محبت به ورزش در استان، همین محبت مسئولین شهرداری در دور کردن

سازمان فرهنگی ورزشی از خانه اصلی خودش می باشد.

چرا مجموعه ای که با اهداف فرهنگی ورزشی احداث شدهو وجود فضاهای
ورزشی در آن دلیلی بر این ادعا می باشدباید برای استقرار شهرداری
منطقه پنج اختصاص داده شود و چرا و به چه دلیل و علتی صاحب خانه
را از منزل اصلی اش بیرون می کنند می خواهند در یک محل عاریتی

اسکان داده شود؟

اگر بخواهیم بشتر به این موضوع بپردازیم ممکن است سرسپرده ها
ظهور پیدا بکنند و به دنبال ساکت کردن باشند ولی بالا غیرتا فکر
بکنند و ببینند کار خوبی است که مجموعه باشگاه ورزشی از میادین و
سالن ها دور شود و به جای آن بخش اداری شهرداری یک منطقه مستقر

شود؟

حالا شهردار نه یک مصاحبع بلکه ده ها گفتگو انجام بدهد، در مقابل
دوربین ها ظاهر بشود و حمایت از ورزش را ضروری بداند و با افتخار
هر چه تمام از پشتیبانی از مسصابقه و یا جشنواره زیبایی اسب خبر
بدهد و یا به طرق مختلف سعی در ترسیم چهره ای ورزشی از خود داشته
باشد خروجی این ادعاها اگر ستاندن ساختمان ورزش در جنب مجموعه
ورزشی و در بدر شدن باشگاه فرهنگی ورزشیگردد به این قبیل ادعاها

چگونه باید اعتماد کرد؟
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پیشگویی بلئ نیستم و در اشفتگی اوضاعی که انتخابات شورا داشته
نمی دانم که شهردار در مسئولیت خود می ماند و یا رفتنی می شود
ولی می توانم این را به عنوان یک شهروند بگویم که شهردار در سال
های اخیر روی خوش به ورزش قهرمانی نشان نداده است و آخرین اقدام
وی یعنی انتقال باشگاه ورزشی به خارج از مجموعه یکی از روشن ترین

دلایل برای موضعگیری او در قبال ورزش می باشد.

زمـانی کـه بـه همـت شهـرداری ورزشدوسـت و کـاردانی چـون اکـبر
نیکزادمجموعه فرهنگی ورزشی شهرداری احداث و افتتاح می شد به ذهن
کسی خطور نمی کرد که روزگاری به دستور یک شهردار مدیریت ورزشی
شهرداری از مجموعه ورزشی جدا گردد و در نقطه ای دور ز محل همیشگی

مستقر شود.

باور کنیم که این قبیل رفتارها در برابر ورزش پسندیده و مقبول
نیست و مسلما جامعه ورزش این محبت های مجموعه مدیریتی شهرداری را

فراموش نخواهد کرد.

جان به کفان شهردار در فضای مجازی از این نوشته دلخور نشوند و
توپخانه سفارشی و کلیشه ای را به سمت ما ذنشانه نروند. حمایت از
ورزش و درخواست برای جلوگیری از خروج بخش اداری باشگاه از مجمعه
زره ناس سیاسی نیست پس شما نیز مساعدت بکنید تا شهردار و دیگر
عوامل دست اندرکار از تصمیم خود منصرف بشوند و برای استقرار

شهرداری منطقه پنج مجل دیگری را در نظر بگیرند.

 

 

 

 

 

 


